
Zoals beloofd komen we nog even terug op de vraag van mevrouw Krijtenburg van 
GroenLinks die bij de behandeling van Hoeverweg 8A naar voren was gebracht;

 is er weiland afgestoten dat eerst hoorde bij het voormalig agrarisch bedrijf?   
Wij kunnen niet zomaar de gehele eigendomshistorie ophalen van percelen, wel de 
huidige eigendomssituatie. Uit de eerdere correspondentie met de (vorige) eigenaren 
van Hoeverweg blijkt dat de boerderij voor de verkoop aan de nieuwe bewoners in het 
bezit was van de familie van der Pol. De bewoners waren 5 jaar geleden al op hoge 
leeftijd en mevrouw was opgenomen in een zorginstelling. Meneer runde nog tot op hoge 
leeftijd – in de 80 – de boerderij zelfstandig. Er was geen opvolging in de familie. Gelet 
hierop is het aannemelijk dat gedurende die periode al agrarische gronden verkocht zijn 
aan omliggende boerderijen die behoefte hadden aan meer gronden. Er zijn in de 
omgeving van Hoeverweg 8A geen agrarische percelen meer te vinden die in het bezit 
zijn van (de erven van) de familie van der Pol.  


